
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  28/06/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό Ενέργειας και Περιβάλλοντος 
            2) Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
 
ΘΕΜΑ: « Το Υπουργείο  Περιβάλλοντος και Ενέργειας αγνοεί την επιστροφή 
χρημάτων στους καταναλωτές» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Το από 28/06/2022  δημοσίευμα της εφημερίδας «δημοκρατία» αναφέρεται στη δήλωση 
του Προέδρου της Ρυθμιστικής Αρχής Ενέργειας κ. Δαγούμα  για το ζήτημα της 
επιστροφής 67.000.000 ευρώ στους καταναλωτές από την αγορά εξισορρόπησης. 
Αναλυτικότερα, ο Πρόεδρος της ΡΑΕ τόνισε ότι το Υπουργείο Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας δεν έχει υιοθετήσει την εισήγηση της ΡΑΕ περί επιστροφής  του άνω ποσού 
στους καταναλωτές.  
 
Το αρμόδιο Υπουργείο φέρεται είτε να είναι απρόθυμο είτε να κωλυσιεργεί 
αναιτιολογήτως κινήσει τις διαδικασίες για την επιστροφή των χρημάτων στους 
καταναλωτές, την ίδια στιγμή που οι καταναλωτές καθημερινά έρχονται αντιμέτωποι με 
υπέρογκους λογαριασμούς και την ακρίβεια.  
 
Επιπροσθέτως, ο Συνήγορος του Καταναλωτή  ενώπιον της αρμόδιας κοινοβουλευτικής 
επιτροπής  επεσήμανε ότι για το πρώτο εξάμηνο του 2020 οι καταγγελίες για υποθέσεις 
ηλεκτρικής ενέργειας φθάνουν περίπου τις 2.500.  Ο επικεφαλής του Συνηγόρου του 
Καταναλωτή κ. Ζαγορίτης μάλιστα ανέφερε χαρακτηριστικά ότι «υπάρχουν τρελές 
χρεώσεις, που γίνονται χωρίς να υπάρχει η προσυμβατική, αλλά και η συμβατική 
ενημέρωση των καταναλωτών». 
 
Εν προκειμένω, δυο ανεξάρτητες αρχές μέμφονται και επιρρίπτουν ευθύνες στο επιτελικό 
κράτος της Κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατίας, το οποίο αδυνατεί να προστατέψει τους 
πολίτες, επιβαρύνοντας τους με υπέρογκες χρεώσεις και μη ελέγχοντας την αγορά 
ενέργειας και τους παρόχους.  
  
Δυστυχώς,  αξιοσημείωτο εστί ότι την 27/06/2022 η χονδρική τιμή ρεύματος εκτοξεύτηκε 
στα 362,54 ευρώ ανά μεγαβατώρα, σύμφωνα με την προημερήσια αγορά στο 
Χρηματιστήριο Ενέργειας.  
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

29/6/2022



Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Για ποιο λόγο δεν έχει επιστραφεί το άνω ποσό στους καταναλωτές, παρά την 
απόφαση της ΡΑΕ; 

2) Σε τι ενέργειες έχετε προβεί  μέχρι σήμερον, προκειμένου να σταματήσετε την 
ανοδική πορεία των τιμών  ηλεκτρικής ενέργειας; 

3) Τι θα πράξετε έτσι ώστε να εμποδίσετε την μονομερή τροποποίηση των 
συμβάσεων παροχής ηλεκτρικής ενέργειας από τους παρόχους, χωρίς μάλιστα 
την συναίνεση των καταναλωτών; 
  

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




